
Zápis z ustanovujícího zasedání kolejní rady kolejí Otava a UK části koleje Vltava 

 

Dne 4.2.2015 proběhlo ustanovující zasedání nové kolejní rady. Do kolejní rady(dále jen KR) byly 

zvoleni tito studenti:  

Eva Vaculíková 

Ivo Kalabis 

Filip Bako 

Jakub Halás (nepřítomen na schůzi) 

Hynek Řeháček 

Na schůzi proběhlo formální předání povinností od členů staré KR, za starou KR byli na schůzi 

přítomni Ivan Struk a Lukáš Halás. 

 Na úvod proběhla volba předsedy, kandidáti byli tito: Eva Vaculíková, Filip Bako. Hlasování 

proběhlo v poměru 3:1, jako předseda kolejní rady byla zvolena Eva Vaculíková. Podpředsedou byl 

zvolen Ivo Kalabis, jakožto jediný kandidát. 

  

Další funkce byly rozděleny takto: 

 Ivo Kalabis: správce kolárny 

 Hynek Řeháček: Správce kufrárny a pratyroomu 

 Jakub Halás: správce Gameroomu 

 Filip Bako: správce posilovny a ping pongu 

 Eva Vaculíková: správce fotbálku 

Bylo dohodnuto první schůze KR na: 4.2.2015 v 19:15 v Gameroomu Koleje Otava 

 

 

 

 

  


